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Hundvåg Idrettslag 
Type dokument: Referat 1 av 2 

Dato: 01.11.2023 kl. 17:00 
Sted: Klubbhuset 
Deltakere: Christian Østrem (CØ), Eirik Malde (EM), Jan Petter Gottschalksen (JPG), Rita Rønneberg (RR), Siv 
Haukø (SH), Anette Hafsøe (AH), Jesper Immerstein (JI), Jaran Moberg (JM), Kristian Høvring (KH), Odd Helge 
Johannessen (OHJ), Marie Enersgård (ME), Michael Reeve Moller (MRM) 
Forfall: Malin Haukø Hanken (MHH), Jon Einar Handeland (JEH) 
 

Referat; 

1. Sammenslåing senior avdeling Hundvåg / Buøy 

a. Oppdatert info om status 

i. Dialog pågår, positivitet i begge leirer. 

ii. Seniorleder forteller at spillertropp Hundvåg neste år ser bra ut, med ca. 7 juniorer på 

vei opp 

iii. Økonomi: intensjon er å beholde begge klubbene sine seniorbudsjetter. 

iv. Dialog fortsetter, og må konkretiseres raskt om dette skal bli aktuelt fra 2024-

sesongen. 

2. Status garderober 

a. Venter fortsatt på anbudsprosessen 

3. Oppfølging av ubetalte kontingenter/treningsavgifter. 

a. De som har utestående betalinger får 3 alternativer: Betale, søke støtte gjennom Plussfondet, 

eller få beskjed om at de ikke lenger kan delta. 

i. Plussfondet har lav terskel for å godkjenne søknader. 

b. Mandat gis til administrasjonen for å jobbe videre med dette, og kontakte medlemmer i 

fotballen med denne beskjeden. 

4. Turneringer breddeavdelingen 

a. Gjenganger år etter år at det er en utfordring og mye jobb å få nok lag til HUndvåg Kiwi Bama 

Cup. 

b. Inngå  samarbeid med andre klubber med ca. tilsvarende antall lag, om gjensidig påmelding til 

cuper? 

i. Forslaget støttes. 

ii. AH sjekker med breddelagene hvor de helst vil dra på turnering, og forsøke samarbeid 

med de klubbene først. 

5. Sommerturnering Ungdom.  

a. Samle alle ungdomslagene på en felles turnering, eller hvert lag velge selv som i sommer. 

i. Lagene kan velge, men Hundvåg Fotball anbefaler følgende: 

1. Lag 13-14 år reiser til Vildbjerg Cup 

2. Lag 15-19 år reiser til Dana Cup 

6. Åpen hall prosedyre. 

a. Forslag til prosedyre ligger her: 

https://hundvagfotball.spoortz.no/kx/68/files/Hundvag_Apen_Hall%20prosedyre_rev06.pdf 

i. Prosedyren ble godkjent. 

7. Saker fra Ungdomsstyret; 

a. G17 neste sesong 

i. Vil bestå av årskullene 2007 og 2008. 

b. Ungdomsturnering 2024 – ønskelig med turnering, for eksempel siste helg i august. 

i. MRM jobber videre med dette 

c. Folketoget 17. mai 

https://hundvagfotball.spoortz.no/kx/68/files/Hundvag_Apen_Hall%20prosedyre_rev06.pdf
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i. Diskusjon om hva som kan tiltrekke lag/medlemmer til å stille 

1. Vi jobber videre med å innføre et belønningssystem for de lagene som stiller 

med stor nok andel spillere fra laget. 

d. Kampgarderober når ferdig oppusset – diskutert i sak 2. 

8. Disney UEFA PlayMakers 

a. Når skal det arrangeres 

i. Det ble i vår bestemt å kjøre dette parallelt med Knotteskolen.  

ii. Dette skulle være for jenter 5-7 år. 

iii. Ble ikke gjennomført, da vi ikke hadde ansvarlig leder på plass for å lede dette. 

b. Hvem er ansvarlig videre. 

i. Michael ser på dette, og legger plan for kommende UEFA Disney Playmakers. 

9. Årshjul - status 

a. HIL-leder skal ha videre samtaler med håndballen om et årshjul for dugnader. 

10. Kvalitetsklubb 

a. Behov for lederkurs for fotballstyret 

i. MRM lager avstemning i Spond på aktuelle datoer for gjennomføring. 


